

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Morocco, 10 Reasons to Visit Morocco :

Morocco is the country that attracts the most tourists in Africa. This country, which is very cheap for American and European tourists, attracted 11 million tourists in 2017. The countries that visited Morocco the most are European countries: France, Spain, United Kingdom, Germany, Netherlands.

1. Sahara Desert Tour :



Sahara Desert Tour is waiting to be one of the best experiences in your life. To see camel riding in the rut, at the sunrise and especially in the middle of the desert at sunset, to see that the color of the sand changes at every angle of the sun, sleeping under the stars in the evening is a part of the desert experiment.

2. Camel Meat :



The camel meat is known to be lean and juicy. Camel meat is very popular in Morocco. In many places you can enjoy the taste of hamburgers prepared with camel meat.

3. Mint Tea :



The Moroccan mint tea, which is special to Morocco and is drunk morning and evening, is quite sweet. Furthermore, if you do not like sugar beverages, it's enough to tell the waiter what you want without sugar.

4. Medinas :



The old cities called Medina are a fun experience, while the smell of culture is lost in the streets of the labyrinthine maze where navigation is not available. You can cross a different street every day and explore different places. You can shop around shopping in every medina.

5. Marrakech :



Marrakech is one of the most photogenic cities in the world and certainly must be seen. It has a fairly lively square with dozens of street vendors. Again, you can experience street food in this square.

6. Chefchaouen :



Chefchaouen, located in the north of Marrakech, is definitely on the internet. The city is painted in every color of the walls of the blue, Morocco's newly discovered city. Moreover, every photograph you take here is a masterpiece in itself. Especially if you are interested in photography, it is absolutely must be seen.

7. Ait Benhaddou :



It is on the UNESCO World Heritage List. Moreover, here, thousands of films including *Gladiator* and *Mummy* were shot in time.

8. Moroccan Food Culture :



Here are the flavors you will not find elsewhere. At the beginning of these; camel meat, slugs, hunks, olives with sauce, mint tea. The food in general is tagine; meatball with egg, Moroccan salad (tomato, onion, cucumber), couscous, vegetable soup, Harira (spicy lamb, onion, garlic soup), pastilla (a kind of pastry) .

9. Menara Garden :



One of the most photographed places in the city is the Menara Garden. There are exactly 30,000 olive trees. Moreover, there is a huge pool and inside ornamental fish in this water-laden lake, which looks like a lake in the photo . There is also a facility where you can breathe a little and enjoy this beauty and nature.

10. Majorelle Gardens :



The Majorelle Gardens, named after the renowned painter Jacques Majorelle, who moved to Marrakech in 1919, is impressive with exotic plants and ornamental pools brought by Majorelle from different parts of the world. Another interesting fact about this garden is that after the death of Majorelle, this botanical garden was bought by the famous fashion designer Yves Saint Laurent, and after his death, his own ashes were scattered to one of the ornamental pools in the garden.

TR

Fas'ta Turizm, Fas'ı Ziyaret Etmek İin 10 Neden :

Fas, Afrika'da en ok turist eken lkedir. Amerikalı ve Avrupalı turistler iin olduka ucuz olan bu lke 2017 yılında 11 milyon turisti kendine ekti. Fas'ı en ok ziyaret eden lkeler ise Avrupa lkeleri: Fransa, İspanya, Birleşik Krallık, Almanya, Hollanda.

1- Sahra ölü Turu :

Sahara öl Turu, hayatınızdaki en iyi deneyimlerden biri olmayı bekliyor. Kızgınlıkta, gün doğumunda ve özellikle ölün ortasında günbatımında deveye bindiğini görmek, güneşin her açısında kumun renginin değıştığını görmek, akşamları yıldızların altında uyumak, güneşin bir parçasıdır. öl deneyi.

2- Deve Eti :

Deve etinin yağsız ve sulu olduğı bilinmektedir. Fas'ta deve eti ok popüler. Birok yerde deve eti ile hazırlanan hamburgerlerin tadına varabilirsiniz.

3- Nane ayı :

Fas'a özel olan ve sabah akşam iilen Fas nane ayı olduka tatlıdır. Ayrıca şekerli iecekleri sevmiyorsanız, garsona şekersiz ne istediğinizi söylemeniz yeterli.

4- Medineler:

Medine olarak adlandırılan eski şehirler eğlenceli bir deneyim olurken, navigasyonun olmadığı labirent labirent sokaklarında kültür kokusu kaybolur. Her gün farklı bir caddeden geçebilir ve farklı yerleri keşfedebilirsiniz. Her medinede alışveriş yapabilirsiniz.

5- Marakeş :

Marakeş, dünyanın en fotojenik şehirlerinden biridir ve kesinlikle görülmesi gerekir. Onlarca sokak satıcısının olduğu oldukça hareketli bir meydanı var. Yine bu meydanda sokak lezzetlerini deneyimleyebilirsiniz.

6- Şafşavan :

Marakeş'in kuzeyinde yer alan Chefchaouen kesinlikle internette. Şehir, Fas'ın yeni keşfedilen şehri mavinin duvarlarının her rengine boyanmış. Üstelik burada çektiğiniz her fotoğraf başlı başına bir şaheser. Özellikle fotoğrafa ilginiz varsa mutlaka görülmeli.

7- Ait Benhaddou :

UNESCO Dünya Mirası Listesi'ndedir. Ayrıca burada Gladatör ve Mumya dahil binlerce film zamanında çekildi.

8- Fas Yemek Kültürü :

Başka yerde bulamayacağınız lezzetler burada. Bunların başında; deve eti, salyangoz, iri parça, soslu zeytin, nane çayı. Yemekler genel olarak tagine; yumurtalı köfte, Fas salatası (domates, soğan, salatalık), kuskus, sebze çorbası, Harira (acı kuzu, soğan, sarımsak çorbası), pastilla (bir çeşit hamur işi).

9- Menara Bahçesi :

Şehirde en çok fotoğraflanan yerlerden biri de Menara Bahçesi. Tam olarak 30.000 zeytin ağacı var. Üstelik fotoğrafta göle benzeyen bu su dolu gölde kocaman bir havuz ve içinde süs balıkları var. Biraz nefes alıp bu güzelliğin ve doğanın tadını çıkarabileceğiniz bir tesis de var.

10- Majorelle Baheleri :

Adını 1919 yılında Marakeř'e taşınan ünlü ressam Jacques Majorelle'den alan Majorelle Baheleri, Majorelle'nin dünyanın farklı yerlerinden getirdiđi egzotik bitkiler ve süs havuzları ile etkileyicidir. Bu baheyle ilgili bir diđer ilgin gerçek ise Majorelle'nin ölümünden sonra bu botanik bahesinin ünlü modacı Yves Saint Laurent tarafından satın alınması ve ölümünden sonra kendi küllerinin bahedeki süs havuzlarından birine saçılmasıdır.

السياحة في المغرب ، 10 أسباب لزيارة المغرب:

المغرب هو البلد الذي يجذب أكبر عدد من السياح في إفريقيا. هذا البلد ، الذي يعتبر رخيصًا جدًا بالنسبة للسائحين الأمريكيين والأوروبيين ، استقطب 11 مليون سائح في عام 2017. أكثر الدول التي زارها المغرب هي الدول الأوروبية: فرنسا ، إسبانيا ، المملكة المتحدة ، ألمانيا ، هولندا.

1- جولة الصحراء الصحراوية:

تنتظر Sahara Desert Tour أن تكون واحدة من أفضل التجارب في حياتك. لرؤية الجمال وهي تتركب في الشبق ، عند شروق الشمس وخاصة في وسط الصحراء عند غروب الشمس ، لترى أن لون الرمال يتغير في كل زاوية من زوايا الشمس ، والنوم تحت النجوم في المساء هو جزء من تجربة الصحراء.

2- لحم الإبل:

من المعروف أن لحم الإبل قليل الدهن وعصير. يحظى لحم الإبل بشعبية كبيرة في المغرب. في العديد من الأماكن يمكنك الاستمتاع بطعم الهامبرغر المحضر من لحم الإبل.

3- شاي النعناع:

شاي النعناع المغربي ، وهو خاص بالمغرب ويشرب صباحًا ومساءً ، حلو للغاية. علاوة على ذلك ، إذا كنت لا تحب المشروبات السكرية ، يكفي أن تخبز النادل بما تريده بدون سكر.

4- المدن:

المدن القديمة المسماة بالمدينة المنورة هي تجربة ممتعة ، بينما تضيع رائحة الثقافة في شوارع متاهة المتاهة حيث لا تتوفر الملاحة. يمكنك عبور شارع مختلف كل يوم واستكشاف أماكن مختلفة. يمكنك التسوق حول التسوق في كل مدينة.

5- مراكش:

مراكش هي واحدة من أكثر المدن جاذبية في العالم وبالتأكيد يجب رؤيتها. إنها ساحة حيوية إلى حد ما بها عشرات الباعة الجائلين. مرة أخرى ، يمكنك تجربة طعام الشارع في هذه الساحة.

6- شفشاون:

تقع مدينة شفشاون شمال مراكش وهي بالتأكيد على الإنترنت. تم طلاء المدينة بكل لون من ألوان الجدران الزرقاء ، المدينة المغربية المكتشفة حديثًا. علاوة على ذلك ، كل صورة تلتقطها هنا هي تحفة بحد ذاتها. خاصة إذا كنت مهتمًا بالتصوير الفوتوغرافي ، فيجب رؤيته تمامًا.

7- آيت بن حدو:

وهي مدرجة في قائمة اليونسكو للتراث العالمي. علاوة على ذلك ، هنا ، تم تصوير آلاف الأفلام بما في ذلك Gladiator و Mummy في الوقت المناسب.

8- الثقافة الغذائية المغربية:

إليك النكهات التي لن تجدها في أي مكان آخر. في بداية هذه ؛ لحم جمل ، رخويات ، كتل ، زيتون بالصلصة ، شاي بالنعناع. الغذاء بشكل عام هو الطاجين. كرات اللحم بالبيض ، سلطة مغربية (طماطم ، بصل ، خيار) ، كسكس ، شوربة خضار ، حريرة (لحم غنم حار ، بصل ، شوربة ثوم) ، بسطيلة (نوع من المعجنات).

9- حديقة المنارة:

تعتبر حديقة المنارة من أكثر الأماكن التي تم تصويرها في المدينة. يوجد بالضبط 30000 شجرة زيتون. علاوة على ذلك ، يوجد حوض سباحة ضخم وداخل أسماك الزينة في هذه البحيرة المليئة بالمياه ، والتي تبدو وكأنها بحيرة في الصورة. يوجد أيضًا مرفق حيث يمكنك التنفس قليلاً والاستمتاع بهذا الجمال والطبيعة.

10- حدائق ماجوريل:

حدائق ماجوريل ، التي سميت على اسم الرسام الشهير جاك ماجوريل ، الذي انتقل إلى مراكش في عام 1919 ، مثيرة للإعجاب بالنباتات الغريبة وأحواض الزينة التي جلبتها ماجوريل من أجزاء مختلفة من العالم. حقيقة أخرى مثيرة للاهتمام حول هذه الحديقة هي أنه بعد وفاة ماجوريل ، تم شراء هذه الحديقة النباتية من قبل مصمم الأزياء الشهير إيف سان لوران ، وبعد وفاته ، نثر رماده في أحد أحواض الزينة في الحديقة.